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Radna Rady Miejskiej

Konstancin —Jeziorna

Pan Kazimierz Jańczuk

:..:.......:: BurmistrzGminy

Konstancin- Jeziorna

z. ..5... Za pośrednictwem Przewodniczącej Rady Miejskiej
-.—----.

Zapytanie

dot: drogi wojewódzkiej o nr 721 na odcinku pomiędzy miejscowościami Konstancin- Jeziorna,

Habdzin, Opacz, Ciszyca.

Szanowny Panie Burmistrzu,

Firma projektowa BIM Projekt ma zlecony projekt chodnika przy drodze o nr 721.

Cz y została rozszerzona umowa z ww. firmą o zaprojektowanie odwodnienia chodnika?

Jaki termin ma firma na wykonanie prac projektowych?

Z poważaniem

Agata Wilczek


